



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 18-08-2025 01:24:34 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 18-08-2025 01:24:34 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE was held on 1:00 On 18-08-2025 at Zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 83.267%.	عقدت الهيئة العامة لشركة دار الأمان للتمويل الإسلامي بتاريخ 18-08-2025 على 1:00 اجتماعا غير عادي وذلك في زوم وبنسبة حضور 83.267%.
Subject: Decreasing the company's Capital	الموضوع: تخفيض رأس المال
The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 8000000 to 5000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 8000000 سهم/دينار إلى 5000000 سهم/دينار, وذلك عن طريق:
The Capital Decrease Method	طريقة تخفيض رأس المال
Returning part of its capital to shareholders as cash back	إرجاع جزء من رأس المال نقداً للمساهمين
Voted to return a portion of the surplus capital in the amount of 3,000,000 dinars by reducing the capital to 5,000,000 shares/dinar instead of 8,000,000 shares/dinar, the result of the vote was 100% attendance	تم التصويت على إعادة جزء من رأس المال فائض عن الحاجة وبمبلغ 3,000,000 دينار عن طريق تخفيض رأس المال ليصبح 5,000,000 سهم/دينار بدلا من 8,000,000 سهم/دينار وقد كانت نتيجة التصويت 100% من الحضور.
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني